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Tid och plats  07 februari 2024, kl.13:00 – 16:00 i lilla A-salen, Tierp 

Paragrafer § 1 - § 7 

Justering Protokollet justeras digitalt av ordförande, Elin Åkerlund, och justerare, 

Villy Wahlström. Se sista sidan för digitala underskrifter. 

Protokollets förvaringsplats  Kommunhusets arkiv, Centralgatan 7, Tierp 

Beslutande  Förtroendevalda ledamöter 

Elin Åkerlund (KD), ordförande 

Viktoria Söderling (S) 

Anne-Louise Palmqvist (L) 

Bengt Asplund (SD) 

Ledamöter  
Villy Wahlström (PRO) 

Erik Hilmersson (PRO) 

Kjell Hammerin (PRO) 

Margareta Nilsson (Humleaxet) 

Elisabeth Sjöqvist (Vallonen) 

Östen Edén (RPG) 

Ersättare  Jan Öhrling (PRO) 

Margaretha Magnusson (PRO) 

Anneli Andersson (Humleaxet) 

Eva Jansson (RPG) 

Mötessekreterare Annika Höök 

Övriga närvarande Roger Kjettselberg, VD Tierpsbyggen 

Pär Oscarsson, styrelseordförande Tierpsbyggen 

Ulrica Stjerngren, verksamhetschef vård och omsorg 

Cecilia Vainio, områdeschef myndighet och kvalitet 

Lars-Göran Birkehorn Karlsen, ordförande i utskottet arbete och omsorg 

Gunilla Ström, enhetschef kultur och fritid 
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Innehållsförteckning  
 

Paragraf  Rubrik Dnr  

 
 

 Val av justerare   

 

§ 1 Information från Tierpsbyggen   

 

§ 2 Återkoppling remisser, 

 -Riktlinjer för färdtjänst och 

riksfärdtjänst 

 -Taxa för färdtjänst och riksfärdtjänst   

 -Riktlinje för avgifter inom vård och 

omsorg för insatser enligt 

socialtjänstlagen, hälso- och 

sjukvårdslagen och taxa i anslutning till 

insatser enligt LSS  

 -Taxa för service och tjänster i 

anslutning till insatser inom vård och 

omsorg för äldre och personer med 

funktionsnedsättning. 

  

 

§ 3 Frågor från Pensionärsrådet   

 

§ 4 Remiss - Riktlinje för insatserna 

kontaktperson, särskilt kvalificerad 

kontaktperson, ledsagare och 

umgängesstöd 

KS/2023:976  

 

§ 5 Remiss - Kultur- och fritidsprogram för 

Tierps kommun 

KS/2023:577  

 

§ 6 Remiss - Taxor korttidsuthyrning KS/2023:606  

 

§ 7 Remiss - Regler för bidrag till 

föreningar och studieförbund 

KS/2023:653  
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§ 1 
Dnr   

Information från Tierpsbyggen 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Roger Kjettselberg, VD Tierpsbyggen och Pär Oscarsson, 

styrelseordförande Tierpsbyggen,  kommer till pensionärsrådet och ger 

information från Tierpsbyggen och Tierps kommunfastigheter 

- Organisation 

- Vad ser vi framför oss 2024-2028 

- Investeringsbehov 2024-2028 

- Övergripande mål 2020-2024 
 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 

 

- Önskemål från rådet att ta fram mer informationsmaterial om att 

söka bostäder. 

- Önskemål att bjuda in Tierpsbyggen igen till kommande möten. 
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§ 2 
Dnr   

Återkoppling remisser, 
 -Riktlinjer för färdtjänst och riksfärdtjänst; Taxa för färdtjänst 
och riksfärdtjänst; Riktlinje för avgifter inom vård och omsorg 
för insatser enligt socialtjänstlagen, hälso- och sjukvårdslagen 
och taxa i anslutning till insatser enligt LSS samt; Taxa för 
service och tjänster i anslutning till insatser inom vård och 
omsorg för äldre och personer med funktionsnedsättning.   
 
 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Ulrica Stjerngren, verksamhetschef vård och omsorg och Cecilia Vainio, 

områdeschef myndighet och kvalitet kommer till pensionärsrådet för en 

återkoppling i ärendet. Ärendet har beretts genom dialog med kommunala 

rådet för funktionshinderfrågor och kommunala pensionärsrådet. Rådet har 

getts möjlighet att ställa frågor och inkomma med synpunkter, och nu 

återredovisas ärendet för rådet efter beslut i utskottet arbete och omsorg.  

 

Revidering av färdtjänstriktlinjen och riksfärdtjänst har gjorts då det 

inneburit förändring i lagtext samt att det kommit ny rättspraxis inom 

området. Gällande taxan har avgiften setts över då avgiften ska spegla 

samhällets kostnader för att tillhandahålla transporten. 

 

Riktlinjer kan läsas i sin helhet på: 

https://www.tierp.se/tierp.se/kommun-och-politik/styrdokument-planer-och-

taxor/policys-riktlinjer-och-vagledningar.html 

 

Taxor kan läsas i sin helhet på: 

https://www.tierp.se/tierp.se/kommun-och-politik/styrdokument-planer-och-

taxor/taxor-regler-och-avgifter.html 

 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 

 

  

https://www.tierp.se/tierp.se/kommun-och-politik/styrdokument-planer-och-taxor/policys-riktlinjer-och-vagledningar.html
https://www.tierp.se/tierp.se/kommun-och-politik/styrdokument-planer-och-taxor/policys-riktlinjer-och-vagledningar.html
https://www.tierp.se/tierp.se/kommun-och-politik/styrdokument-planer-och-taxor/taxor-regler-och-avgifter.html
https://www.tierp.se/tierp.se/kommun-och-politik/styrdokument-planer-och-taxor/taxor-regler-och-avgifter.html
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§ 3 
Dnr   

Frågor från Pensionärsrådet 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Ulrica Stjerngren, verksamhetschef vård och omsorg och Lars-Göran 

Birkehorn Karlsen, ordförande i utskottet arbete och omsorg, kommer till 

pensionärsrådet och ger svar på tidigare inskickade frågor ställda till Lars-

Göran Birkehorn Karlsen. 

 

Vad och Hur i politiken förklarars av Lars-Göran Birkehorn Karlsen. I 

korthet kan man säga att politikerna tar beslut om vad som ska göras i 

kommunen. Tjänstemännen bestämmer sedan hur man praktiskt ska göra 

för att uppnå de mål eller resultat som politikerna tagit beslut om. 

 

Ulrica Stjerngren ger svar på frågorna.  

 

-Hemtjänsten I Tierps kommun 3-årsplan 

-Kostnader och prognoser 

 

De frågor som ej hann besvaras kommer tas upp igen vid kommande 

sammanträden. 

 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 
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§ 4 
Dnr KS/2023:976  

Remiss - Riktlinje för insatserna kontaktperson, särskilt 
kvalificerad kontaktperson, ledsagare och umgängesstöd 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Ulrica Stjerngren, verksamhetschef vård och omsorg och Cecilia Vainio, 

områdeschef myndighet och kvalitet, kommer till pensionärsrådet och 

föredrar ärendet. Ärendet ska beredas genom dialog med kommunala rådet 

för funktionshinderfrågor och kommunala pensionärsrådet. Rådet ges 

möjlighet att ställa frågor och inkomma med synpunkter. Synpunkterna ska 

ha inkommit skriftligt till sekreterare för rådet senast den 15 februari och 

lämnas sedan vidare till berörda tjänstemän och politiker inför beslut i 

utskottet arbete och omsorg. 

 

Nuvarande riktlinje antogs i kommunstyrelsen 2019-03-26 och förlängdes 

till 2023-12-31. Syftet med riktlinjen är att ge handläggare stöd och 

vägledning i arbetet. 

 

Riktlinjen har i stort sett lämnats oförändrad med redaktionella ändringar 

utifrån organisation och insatser.  

 

Rådets synpunkter 

 Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 
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§ 5 
Dnr KS/2023:577  

15:00 Remiss - Kultur- och fritidsprogram för Tierps kommun 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Gunilla Ström, enhetschef kultur och fritid, kommer till pensionärsrådet och 

föredrar ärendet. Ärendet ska beredas genom dialog med kommunala rådet 

för funktionshinderfrågor och kommunala pensionärsrådet.  

 

På sammanträdet hålls en dialog mellan föreningarna och politiken. 

Anteckningar tas från mötet och tas med i färdigställandet av ärendet inför 

beslut. Rådet lämnade inga synpunkter under sammanträdet men gavs 

möjlighet att skicka in synpunkter efter sammanträdet direkt till Gunilla 

Ström. 

 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 

 Rådet anser att de inte fått tillräckligt med tid att lämna synpunkter. 

Diskussion kring rådets medverkan vid ärenden som går på remiss 

genom rådet.   
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§ 6 
Dnr KS/2023:606  

Remiss - Taxor korttidsuthyrning 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Gunilla Ström, enhetschef kultur och fritid, kommer till pensionärsrådet och 

föredrar ärendet. Ärendet ska beredas genom dialog med kommunala rådet 

för funktionshinderfrågor och kommunala pensionärsrådet.  

 

Eftersom rådet redan haft möten med tjänstepersoner och även deltagit i 

remissrunda kommer det på sammanträdet att hållas en dialog mellan 

föreningarna och politiken. Anteckningar av eventuella synpunkter tas från 

mötet och tas med i färdigställandet av ärendet inför beslut. 

 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 

 Rådet anser att de inte fått tillräckligt med tid att lämna synpunkter. 

Diskussion kring rådets medverkan vid ärenden som går på remiss 

genom rådet.   
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§ 7 
Dnr KS/2023:653  

Remiss - Regler för bidrag till föreningar och studieförbund 
 

Beslut 

Pensionärsrådet beslutar  

 

att informationen är mottagen 

 

Sammanfattning av ärendet  

Gunilla Ström, enhetschef kultur och fritid, kommer till pensionärsrådet och 

föredrar ärendet. Ärendet ska beredas genom dialog med kommunala rådet 

för funktionshinderfrågor och kommunala pensionärsrådet.  

 

Eftersom rådet redan haft möten med tjänstepersoner och även deltagit i 

remissrunda kommer det på sammanträdet att hållas en dialog mellan 

föreningarna och politiken. Anteckningar av eventuella synpunkter tas från 

mötet och tas med i färdigställandet av ärendet inför beslut. 

 

Rådets synpunkter  

Frågor ställs om informationen och diskussion förs. 

 Rådet anser att de inte fått tillräckligt med tid att lämna synpunkter. 

Diskussion kring rådets medverkan vid ärenden som går på remiss 

genom rådet.   

 

 

 

 

 


